

DESCRIPTION

Finir le niaisage avec vos planchers! Utilisez les finis à plancher Classik pour les faire miroiter.

Pour vous démêlez, voici un guide pour choisir :

Cire 18% : Vous appliquez rarement de la cire? Ce produit est idéal pour les débutants.

Cire 25% : Sèche rapidement pour les professionnels qui sont payé au pied carré.

Régénérateur de Lustre : Pour impressionner la visite sans forcer.

Décapant à Plancher : Si le nettoyage ne fait plus briller votre plancher, c'est le temps de décaper!

Scellant à Plancher: Pour sceller votre job une bonne fois pour toute!

MODE D'EMPLOI

Avec la Cire Classik pas besoin de "réfléchir" longtemps pour faire "miroiter" vos planchers!

N'oubliez pas d'enlever la vieille cire en premier avec le Décapant CLASSIK.

Application: Appliquer le produit tel quel de façon uniforme sur votre plancher sec. Laisser sécher 30 minutes entre chaque couche (minimum 2 couches).

Polissage: S'assurer d'une base minimum de 3 couches de fini sur le plancher. Utiliser une solution 1 pour 1 de Cire Classik et d'eau.

POUR L'UTILISATION DANS LES ÉTABLISSEMENTS ALIMENTAIRES:

Les surfaces en contact direct avec les aliments devront être rincées à l'eau potable après le traitement avec le produit.

ENVIRONNEMENT ET CERTIFICATION



✓ Résiste aux marques noires et égratignures.

✓ ACIA (Lettre de garantie du fournisseur)

PROPRIÉTÉS PHYSIQUES

Apparence:	Liquide
Couleur:	Blanc
Odeur:	Caractéristique
Densité (g/mL):	0.965 - 0.995
pH 100%:	7.5 – 8.5
pH 1%:	7.5 – 8.5
Solides (%):	17.5 - 18.0
Solubilité:	Complète

DIVERS

DESCRIPTION

Want to check out your hair, but you can't see your reflection in your floor? Use Classik floor finishes to make your floors shine!

If you are confused, here is a guide to help you choose:

18% Floor Wax: You rarely apply floor wax. This product is ideal for beginners.

25% Floor Wax: Dries fast for professional that are paid by the square foot.

Spray and Buff: To impress your guests without breaking a sweat.

Floor Stripper: Regular mopping not bringing back your floor's special shine? It's time to use our Floor Stripper.

Floor Sealer: To protect your floor so that it can have a forever and ever fairy tale ending.

DIRECTIONS

With CLASSIK floor wax, no need to "reflect" very deeply. Simply apply on your floor and soon you will be staring at your very own "reflection".

Before anything, remove any old wax with our CLASSIK Floor Stripper.

Application: Apply the product uniformly, without dilution, on your dry floor. Allow the floor wax to dry for 30 minutes between each coat (apply a minimum of 2 coats).

Buffing: Make sure that there is a minimum base of 3 coats. Use a 1 for 1 solution of CLASSIK Floor Wax and water.

FOR USE IN FOOD PLANTS:

Surfaces in direct contact with food must be rinsed with drinkable water after treatment with the product.

ENVIRONMENT AND CERTIFICATION



✓ Resists scuffing and black heel marks

✓ CFIA (Supplier Letter of guarantee)

TECHNICAL SPECIFICATIONS

Appearance:	Liquid
Colour:	White
Odour	Characteristic
Density (g/mL):	0.965 - 0.995
pH 100%:	7.5 - 8.5
pH 1%:	7.5 - 8.5
Solids (%):	17.5 - 18.0
Solubility:	Complete

